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Frågor och begäran om paus för pågående skogsröjning 
 
Vi har uppmärksammat att omfattande skogsröjningar pågår i Hammarbyskogen och andra 
grönområden inom Skarpnäcks stadsdel. Dessa åtgärder väcker stor oro bland invånare som 
värdesätter områdets unika biologiska mångfald och uppskattar dess betydelse som en plats 
för rekreation och friluftsliv. Då det råder oklarhet kring röjningens syfte och omfattning, vill vi 
härmed ställa ett antal frågor för att få en tydligare bild av arbetets mål och konsekvenser. 
 
Vi vill att stadsdelsnämnden klargör följande: 
 
1. Vad är syftet med den pågående skogsröjningen? Vilka mål har arbetet, och hur stämmer 
det överens med stadens miljömål och målet att bevara biologisk mångfald? 
 
2. Vilka aktörer ansvarar för och genomför röjningsarbetet?  
 
3. Vilka bedömningar har gjorts av skogens naturvärden innan röjningsarbetet påbörjades? 
Har några undersökningar eller inventeringar genomförts för att identifiera områden med högt 
ekologiskt värde eller särskilda arter som kan påverkas negativt? 
 
4. Hur planeras skötseln av de röjda ytorna framöver? Kommer dessa områden att kräva 
kontinuerlig skötsel, och vilka är de långsiktiga planerna för att gynna områdets ekologiska 
värden? 
 
Med hänvisning till ovanstående frågor och de osäkerheter som finns kring ingreppens 
konsekvenser för ekosystemet och biologisk mångfald, begär vi att stadsdelsnämnden verkar 
för att införa en paus för röjningsarbetet tills dessa frågor har utretts och tillfredsställande svar 
kan ges. En paus skulle ge möjlighet att först genomföra en naturvärdesinventering som ger 
en mer grundlig bild av områdets ekosystem och naturvärden, vilket är viktigt för att säkerställa 
att arbetet bedrivs med största möjliga hänsyn. 
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